
30. schůze RO Kobylnice dne 27.1.2016

Přítomni:  Šmíd, Ulbrichová, Dolanský, Florian
Omluveni: Štefková pozdější příchod – 18:20 hod

Program schůze:
1. Změna rozpisu rozpočtu č. 14/2015
2. Smlouva o směně pozemků s doplatkem
3. Souhlas se žádostí o dotaci ZŠ
4. Dotační možnosti z rozpočtu Jihomoravského kraje
5. Nákup stolů do zasedací místnost
6. Nákup stolů pro kulturní akce
7. Nájem učeben ŘK farnosti
8. Různé

1. Změna rozpisu rozpočtu č. 14/2015

Tímto rozpočtovým opatřením jsou účetní operace, sloužící k přeúčtování z rezervy v paragrafu kultura
ostatní na konkrétní aktivity a jejich položky, a převod 300 Kč z položky plyn na položku vodné na
paragrafu obecní úřad. Viz příloha č. 1 zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje změnu rozpisu
rozpočtu č. 14/2015.

hlasování:              4  pro                    0  proti                       0 zdržel se  

2. Smlouva o směně pozemků s doplatkem

Zastupitelstvo obce schválilo na svém 7. zasedání směnu pozemků mezi pány Rudolfem Klaškou
a Lukášem Klaškou na jedné straně a obcí Kobylnice na straně druhé. Obec směnou získává od pana
Rudolfa Klašky pozemek p.č. 82/2 před rodinným domem č.p. 237 na ulici Sokolnické. Tento pozemek je
veřejným prostranstvím. Pan Lukáš Klaška získá směnou pozemky p.č. 86/3 a 94/23, tyto pozemky jsou
zahradou. Pan Lukáš Klaška před podpisem smlouvy uhradí doplatek ve výši 25.500 Kč.  Viz příloha č. 2
zápisu.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. stanovuje smlouvu o směně
pozemků s doplatkem mezi obcí Kobylnice a panem Rudolfem Klaškou a panem Lukášem Klaškou, oba
bytem, Sokolnická 237, Kobylnice. 

hlasování:                4  pro                    0  proti                       0  zdržel se  

3. Souhlas s žádostí o dotaci ZŠ

Ředitelka ZŠ požádala obec jako zřizovatele ZŠ o souhlas s žádostí o dotaci z projektu Jihomoravského
kraje: Poskytování bezplatné stravy dětem ohroženým chudobou ve školách z prostředků OP PMP. Cílem
je zajistit v období 2016 – 2020 bezplatné stravování (v Jihomoravském kraji by se dle statistiky ÚP mělo
jednat o 4922 dětí). Financování je zajištěno bez spolupodílu školy nebo zřizovatele. Místně příslušný
úřad práce bude předávat příslušnému školnímu nebo předškolnímu zařízení předávat potvrzení
o způsobilosti dítěte pro projekt včetně souhlasu zákonného zástupce. 
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Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. souhlasí s podáním žádosti ZŠ
a MŠ Kobylnice žádostí o dotaci z projektu Jihomoravského kraje: Poskytování bezplatné stravy dětem
ohroženým chudobou ve školách z prostředků OP PMP.

hlasování:               4  pro                   0  proti                       0  zdržel se

4. Dotační možnosti z rozpočtu Jihomoravského kraje

Na dotačním portálu JmK byly uveřejněny výzvy k žádostem o dotace pro rok 2016. 
Je možno žádat stejně jako v roce 2015 na dotaci úroků z úvěru, v našem případě by se jednalo o max. 45
tis. Kč (žádost připraví Šmíd). 
Dále je možné žádat o dotaci v sociální oblasti – obdobně jako loni, částka 20 - 50 tis. Kč (žádost připraví
Štefková).
Na knihovny od 20 do 50 tis. na kopírky, tiskárny, skenery, příp. drobné stavební úpravy. Bude prověřena
možnost doplnění regálů a případně výměna oken či dveří (žádost připraví Šmíd) 
Podpora památek místního významu (nikoli kulturní památky) od 20 do 50 tis. Kč – je pravděpodobně
možné žádat na poklonu v závislosti na výsledku odborného posouzení (žádost případně připraví Šmíd).

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje podání žádosti
o dotaci na úroky z úvěru, v sociální oblasti – prorodinná politika, na knihovnu na doplnění regálů či na
nové výplně otvorů a na opravu poklony.

hlasování:              5  pro                    0  proti                       0 zdržel se  

5. Nákup stolů do zasedací místnosti

Obec v roce 2006 zakoupila 5 ks stolů 80x160 cm se sklápěcími nohami. Tehdy stál jeden stůl cca
5.600 Kč. Nyní jsou stejné stoly k zakoupení za 3.521 Kč (viz http://www.b2bpartner.cz/skladaci-
konferencni-stul-dezen-tresen-284176-2/). Často se stává, že by v zasedací místnosti bylo potřeba
uspořádat sestavu ze sudého (a vyššího) počtu stolů. Z toho důvodu se navrhuje zakoupení 3 ks těchto
stolů pro vybavení zasedací místnosti.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje zakoupení 3 ks
konferenčních stolů.

hlasování:              5  pro                    0  proti                       0 zdržel se  

6. Nákup stolů pro kulturní akce

Obec před časem zakoupila do sokolovny 80 ks židlí. Dále by bylo vhodné vybavit tento prostor novými
stoly. V nabídce jsou k dispozici restaurační stoly STIMA (viz: http://www.jena-nabytek.cz/stima-
restauracni-stul-120/#nopop) v ceně 2.494 Kč vč. DPH. Vzhledem k tomu, že TJ bude z loňské dotace
obci vracet cca 40 tis. Kč, bylo by možné pro vybavení sokolovny zakoupit určité množství těchto stolů. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje zakoupení 20 ks stolů
STIMA pro vybavení sokolovny a jejich umístění v sokolovně.  

hlasování:              5  pro                    0  proti                       0 zdržel se  

7. Nájem učeben ŘK farnosti

Před časem ředitelka ZŠ požádala o souhlas s nájemní smlouvou na pronájem učeben na až 3 hodiny
týdně. Rada si vyžádala zdůvodnění, proč se jedná o pronájem, když výuka náboženství je brána jako
nepovinný předmět. Ředitelka vysvětlila, že jediným aprobovaným vyučujícím je pan farář Nekuda, a jen
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u něj je možné vést výuku náboženství jako nepovinný předmět. U ostatních vyučujících se tak nemůže
jednat o nepovinný předmět ani kroužek a výuka náboženství není proto zařazena do školních výkazů
o činnosti školy. V tomto školním roce však i vyučování , které vede pan farář nemůže být nepovinným
předmětem, protože se přihlásili pouze dva žáci (minimum je 7). Z toho důvodu musí ředitelka řešit právní
důvod pobytu vyučujícího a příslušných dětí ve škole. Po dohodě s farností to řeší nájmem v příslušných
vyučovacích hodinách, ovšem nikoli pro nepovinný předmět, ale jako tzv. „vlastní činnost církve
v prostorách školy“.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje Základní škole
a Mateřské škole Kobylnice, p.o., uzavření nájemní smlouvy s Římskokatolickou farností Šlapanice na
pronájem učeben.

hlasování:              5  pro                    0  proti                       0 zdržel se  

8. Různé

Rada loni na podzim přiznala právníkovi obce příspěvek na služební hovory ze soukromého telefonu ve
výši 200 Kč/měs. Po předložení faktur právníkem rada snižuje s účinností od 1.1.2016 příspěvek na
150 Kč/měs.

hlasování:              5  pro                    0  proti                       0 zdržel se  

MěÚ Šlapanice před časem upozornil, že pro rok 2016 (a dále) se mění pravidla pro financování
sociálních služeb tak, že Jm kraj vyžaduje pro přiznání dotace vůči poskytovatelům služeb spoluúčast
obcí. Doposud však nebylo dopočítatelné, o jak velkou částku se jedná. Nyní byla obec seznámena
s přepočtem „dotační povinnosti“ jednotlivých obcí na základě reálného čerpání za rok 2015
a předpokladu dotačního financování kraje pro rok 2016. Pro obec Kobylnice je vypočítána částka do
4.402 Kč a to až na základě případné žádosti poskytovatele služeb (SANUS). V rozpočtu bylo počítáno
s částkou do 10 tis. Kč.

Dne 27.1. proběhla odborná prohlídka objektu zvonice a poklony, na základě této prohlídky bude stanoven
rozsah prací k sanaci objektů před zemní vlhkostí a návrh opatření (včetně případného rozpočtu). Bude-li
to možné, bude využito k případné žádosti o dotaci z rozpočtu Jm kraje, příp. ze Státního zemědělského
intervenčního fondu.

Ve středu 3.2. 2016 proběhne jednání s firmou E.ON o způsobu realizace kabeláže – jednání o tom, zda
firma E.ON pustí našeho dodavatele veřejného osvětlení do svého výkopu nebo zda bude muset jejich
dodavatel položit spodní část naší stavby, za jakých podmínek (neúčtovat zemní práce ale nespravovat
chodníky?) Termín realizace? Co ulice Polní a Uzavřená?

Pro realizaci cyklostezky je dohodnuto, že starosta předloží orgánům obce možnost směny pozemků ve
vlastnictví manželů Vrbasových za pozemek obce. Ke směně je vhodný pozemek p.č. 804/1 (vpravo
souběžně se silnicí na Dvorska), jehož výměra (4.983 m2) je však větší, než u pozemků, které potenciálně
zabere cyklostezka (cca 2.200 m2) na pozemcích manželů Vrbasových. Zároveň je ale vhodné uvažovat o
ponechání si pruhu o šířce cca 4 – 5 m (cca 1.500 m2) nejblíže k silnici pro eventuální vedení cyklostezky
směrem k Brnu (buď na Dvorska, nebo spíše po polních cestách nad Šlapanice). Pokud by obec oddělila
tento pruh geometrickým plánem, pak by k doplatku zůstávalo cca 1.300 m2. Obdobnou věc již obec dříve
řešila smlouvou směnnou s doplatkem, pro tento případ však smlouvou o smlouvě budoucí směnné
s doplatkem (až po realizaci cyklostezky) podle znaleckého posudku. Starosta zabezpečí geometrický plán
pro oddělení pozemku.

Při vyhotovení výše uvedeného geometrického plánu bude provedeno zaměření hranic pozemku p.č. 764/1
v terénu (pozemek získala obec darem od manželů Juřinových pro potřeby SDH).
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20.1.2016 proběhlo úvodní jednání starosty na ČMZRB pro zajištění úvěru na realizaci veřejného
osvětlení. Starostovi bylo sděleno, že obec na úvěr dosáhne a při splatnosti do 6 roků by byla úroková
míra pravděpodobně (podle stavu na trhu v okamžiku sjednání úvěru) 0,6% p.a. Konkrétnější údaje
o termínech čerpání, ale i o výši potřebné dotace budou známy až po schůzce se zástupci firmy E.ON a až
bude podle výsledků schůzky doplněná projektová dokumentace, případně vydáno územní rozhodnutí na
umístění stavby.

Starosta se pokusí zajistit další smlouvu na VPP od 1.3.2016.

Zápis byl vyhotoven dne 28.1.2016.

Ing. Lubomír Šmíd                 Stanislav Dolanský 
         starosta                                                                                  místostarosta
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